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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
 

Datum: 21. junij 2019 

         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 19. junija 2019, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 
Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj (odšla ob 16.25 uri), Tanja Cesar, Simon 

Erjavec, Andrej Jevnikar, mag. Gregor Kaplan (odšel ob 17.35 uri), Franci 
Kepa, Leon Lobe, Branko Longar, Ana Moder, Franci Ostanek, Blaž 
Ovnik, Nada Pepelnak, Mateja Povhe, Miha Sever, Špela Smuk, Branko 
Veselič, Nino Zajc in Silvo Zupančič (prišel ob 16.12 uri).  

  

Odsotni člani:  Matija Hočevar in dr. Jože Korbar (opravičeno) 
  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka 

za okolje, prostor in infrastrukturo, Žiga Zaplotnik, vodja Oddelka za 
družbene in gospodarske dejavnosti, Gorazd Koračin in Vanda 
Zadnik, pravnika, Vida Šušterčič (prišla ob 16.30 uri), višja svetovalka 
oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, Andreja Perc, referentka 

• Štefanija Gliha, predsednica KS Veliki Gaber 
• Damjan Golob, predsednik KS Sela pri Šumberku 
• Stanko Tomšič in Suzana Gorc, predstavnika Komunale Trebnje d.o.o. 

(prišla ob 16.10 uri, odšla ob 18. uri)  
• Rok Nose, Dolenjski list 
• snemalec Vašega kanala  

 
Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na 
spletni strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel s 7. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je bilo 
na seji prisotnih 18 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma predlagal dopolnitev dnevnega reda z dvema točkama, za kateri je bilo 
gradivo članom Občinskega sveta posredovano po elektronski pošti, in sicer: 
- Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 
razvojnih  programov, 
- Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta Razširitev šole v Dolenji 
Nemški vasi.  
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Župan je v nadaljevanju člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

Ga. Smuk je predlagala dopolnitev dnevnega reda s točko: Dvig sredstev za delovanje 
društev, ki delujejo v javnem interesu na področju športa. Točko je predlagala v skladu s 
sprejetimi sklepi na Odboru za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo. Gradivo za 
obravnavo točke je v zapisniku seje Odbora, ki je priloženo gradivu za 7. sejo Občinskega 
sveta. Predlagala je, da se jo uvrsti na 6. točko.  
 
Župan je pojasnil, da je na odboru potekala razprava o tej temi, ki pa ni imela nikakršnih 
konkretnih zaključkov, sprejeti sklepi pa niso zavezujoči za župana in Občinski svet.  
 
Ga. Smuk je povedala, da so bili na odboru sprejeti konkretni sklepi, predlagana je bila 
prerazporeditev, podobno kot že ena dodatna točka na tej seji. Pojasnila je, da če bo sklep 
izglasovan, bo to dovolj, da se selekcije ohrani, tudi če bo razporeditev narejena čez en mesec.  
 
Župan je predlagal, da se predlagano točko umesti na 18. točko dnevnega reda, kjer se bo 
opravila razprava. Če bo sklep sprejet, bo Občinska uprava pripravila sklep o prerazporeditvi.  
 
G. Zajc je predlagal umik predlagane 5. točke: Imenovanje strokovne komisije za kulturo. 
Pojasnil je, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pristojno delovno telo 
za potrjevanje, imenovanje in predlaga Občinskemu svetu kandidate za zasedbo določene 
funkcije. Dejal je, da je kršen Poslovnik, saj bi zadevo morala obravnavati omenjena Komisija.  
Podal je grajo in dejal, da ni »super« svetnik, saj tako pomembnega dokumenta, kot je DIIP za 
Osnovno šolo Trebnje in ostale dodatne točke, težko prebere v tako kratkem času, saj je bilo 
gradivo poslano svetnikom malo pred sejo.  
 
Župan je odgovoril, da 7. člen Pravilnika o postopkih in merilih za vrednotenje javnih kulturnih 
programov in kulturnih projektov, ki se sofinancirajo iz proračuna Občine Trebnje določa, da 
za postopek dodelitve sredstev izvajalcem javnih kulturnih programov in kulturnih projektov ter 
za izvajanje morebitnih drugih nalog s področja kulture Občinski svet imenuje strokovno 
komisijo na predlog župana za obdobje mandata župana.  
 
Župan je dejal, da ni proti umiku te točke, vendar to pomeni, da bo postopek za dodelitev 
sredstev na področju kulture miroval do septembra. 
 
G. Kaplan je tudi predlagal umik 5. točke: Imenovanje strokovne komisije za kulturo, iz 
istega razloga kot ga je navedel g. Zajc in predlagal, da se predlagana dodatna točka: Predlog 
Dokumenta identifikacije investicijskega projekta Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi, 
ne uvrsti na dnevni red.   
 
G. Zajc je v nadaljevanju umaknil predlog za umik 5. točke iz predlaganega dnevnega reda, 
prav tako g. Kaplan.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Predlagani dnevni red se dopolni s točko: Predlog Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi. Uvrsti se jo na 16. točko, 
ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 

  
Podatk i  o  g lasovanju:  
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Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: 1 
 

 Točka je bila uvrščena na dnevni red. 
 
V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Predlagani dnevni red se dopolni s točko: Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic 
porabe in uskladitvi projektov iz načrta razvojnih programov, uvrsti se jo na 17. točko, 
ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo.  

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Točka je bila uvrščena na dnevni red.  
 
V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Predlagani dnevni red se dopolni s točko: Dvig sredstev za delovanje društev, ki 
delujejo v javnem interesu na področju športa, uvrsti se jo na 18. točko, ostale točke se 
ustrezno preštevilčijo.  

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Točka je bila uvrščena na dnevni red.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji spremenjeni  
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 15. 5. 2019 in zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 
10. 5. 2019 

2. Predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Trebnje – 2. 
obravnava  

3. Predlog Odloka o razglasitvi Cerkve Marijinega vnebovzetja za kulturni spomenik 
lokalnega pomena – 2. obravnava 

4. Predlog Odloka o razglasitvi Spomenika padlim v 1. svetovni vojni za kulturni 
spomenik lokalnega pomena – 2. obravnava 

5. Imenovanje strokovne komisije za kulturo  
6. Predlog sodelovanja na 26. kolesarski dirki Po Sloveniji  
7. Predlog Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Trebnje – 

skrajšani postopek  
8. Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske – 1. 

obravnava  
9. Izjava o izstopu iz organa skupne občinske uprave Medobčinski razvojni center 

občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje 
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10. Predlog Elaborata za določitev cene izvajanja javne službe; 24-urna dežurna služba 
v občini Trebnje za leto 2019 

11. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s pitno 
vodo na območju Občine Trebnje za leto 2019 

12. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanje in 
čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve povezane z 
greznicami in MKČN na območju Občine Trebnje za leto 2019 

13. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe  ravnanje z 
odpadki na območju Občine Trebnje za leto 2019 

14. Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k. o. Knežja vas     
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k. o.  Ponikve – naselje 

Gorenje Ponikve 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra   za parcelo št. 2035/5  

k. o.  Korita  
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra   za parcelo št. 1005/34  

k. o.  Medvedje selo  
e) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1003/31 k.o. Dolga 

njiva 
f) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1192/3 k.o. Češnjevek 

15. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Rekonstrukcija 
LC 425 030 Trebnje – Repče – I. faza« 

16. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta Razširitev šole v Dolenji 
Nemški vasi 

17. Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 
razvojnih programov 

18. Dvig sredstev za delovanje društev, ki delujejo v javnem interesu na področju 
športa 

19. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
20. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: 1 
 

 Dnevni red je bil sprejet. 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 
15. 5. 2019 in zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 10. 5. 
2019 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 15. 5. 2019, in na zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta z dne 10. 5. 2019.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 

I. Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 15. 5. 2019 se 
sprejme in potrdi.  
 

II. Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 10. 5. 2019 se 
sprejme in potrdi. 
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Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Trebnje – 2. 
obravnava  

 
Obrazložitev Odloka o sofinanciranju letnega programa športa je podal vodja Oddelka za 
družbene in gospodarske dejavnosti, g. Zaplotnik, in povedal, da je uprava predložila odboru 
predloge in pobude podane s strani društev in različnih klubov. Odbor je predlagane 
spremembe potrdil. Povedal je še, da je razprava na odboru potekala tudi o merilih, pogojih in 
kriterijih za vrednotenje letnega programa športa, in sicer o programih Mali sonček, Krpan, 
Naučimo se plavati, Ciciban planinec - za predšolske otroke in programih Zlati sonček, Krpan, 
Naučimo se plavati, Mladi planinec – za šoloobvezne otroke. Opredelitev je bila, da so ti 
programi edini, ki se financirajo za predšolske otroke in šoloobvezne otroke. Preverjeno je bilo 
na letnih programih športa v Republiki Sloveniji, in sicer so to programi, ki so sofinancirani s 
strani države, v okviru Letnega programa športa 2019 in pri tem se ne izvzema raznih 
nogometnih, rokometnih in drugih aktivnosti. Vse dejavnosti za predšolske otroke se 
financirajo iz Prostočasne športne vzgoje predšolskih otrok, za šolske otroke pa se programi 
financirajo na podlagi programa Prostočasna športna vzgoja šoloobveznih otrok, je pojasnil.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da je odbor gradivo obravnaval, bilo je nekaj pripomb, vendar so bili odborniki 
mnenja, da je Odlok potrebno čimprej sprejeti, da bo razpis za sofinanciranje čimprej objavljen, 
morebitne spremembe, v kolikor bi jih društva še imela, pa se bodo obravnavale pozneje in 
prišle v poštev pri sofinanciranju letnega progama športa za leto 2020 in naslednja.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
 Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o sofinanciranju letnega programa športa 
v občini Trebnje. 

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o razglasitvi Cerkve Marijinega vnebovzetja za kulturni spomenik 
lokalnega pomena – 2. obravnava 

 
G. Zaplotnik, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti je povedal, da je na 
odboru tekla razprava o vplivnem območju ceste. Pojasnila je podal predstavnik Zavoda za 
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varstvo kulturne dediščine Novo mesto, g. Dušan Štepec. Pojasnil je, da se teh parcel ne more 
izvzeti iz vplivnega območja in morajo ostati v Odloku.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene in gospodarske dejavnosti, je povedala, da je 
vesela, da je predstavnik Zavoda pojasnil zadeve. Povedal je, da je cestišče že arheološko 
zaščiteno in če bi ta trenutek delali nekaj pod cesto je brez te razglasitve že pod zaščito ZVKD. 
Predlagal je, da je smiselno, da se sprejme tako, kot je predlagano. Povedala je še, da bo 
ZVKD pri obnovi cestišča ali urejanju križišča podal predloge, oznake, posege, ki bodo varovali 
poglede in vedute, s katerimi razpolagamo na tem področju. Odbor je predlagani sklep potrdil.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme predlog Odloka o razglasitvi Cerkve Marijinega 
vnebovzetja za kulturni spomenik lokalnega pomena v drugi obravnavi. 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

 K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o razglasitvi Spomenika padlim v 1. svetovni vojni za kulturni 
spomenik lokalnega pomena – 2. obravnava 

 
G. Zaplotnik, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je povedal, da pri tem 
Odloku ni sprememb iz prve obravnave, vplivno območje okoli spomenika pa tu ni zajeto. 
Povedal je, da je bila na seji Komisije za statutarna vprašanja podana pripomba, da se v 3. 
členu Odloka, kjer so navedene parcele, kjer spomenik leži, navede, da ne gre za celo parcelo, 
ampak kot piše v predlogu Odloka s strani ZVKD, da se napiše »del« parcele 234/1. Ta 
sprememba se upošteva.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da če je ta sprememba sprejemljiva za Zavod za varstvo kulturne dediščine, v skladu s 
sklepom Komisije predlaga, da se navede »del« parcele.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme predlog Odloka o razglasitvi Spomenika padlim 
v 1. svetovni vojni za kulturni spomenik lokalnega pomena v drugi obravnavi, s 
pripombo pri prvem odstavku 3. člena, ki naj se glasi:  »(1) Spomenik obsega 
nepremičnino: del parc. št.: 234/1, k.o. Trebnje (stoji ob severni steni župnijske cerkve 
Marijinega vnebovzetja)«.   

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 
PROTI so glasovali: nihče 

  

        Sklep je bil sprejet. 
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K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje strokovne komisije za kulturo  

 
Strokovna komisija za področje kulture je posvetovalno telo župana. Imenuje se za obdobje 
mandata župana. Sestavljajo jo članice in člani, ki dolgoletno delujejo na področju ljubiteljske 
dejavnosti. Župan je še pojasnil, da je od predlaganih članov komisije pridobil njihova ustna 
soglasja.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

I. Občinski svet Občine Trebnje sprejme predlog župana za imenovanje 
strokovne komisije za področje kulture v naslednji sestavi: 

1. Marjan Zupančič, Gubčeva cesta 24, 8210 Trebnje, predsednik,  
2. Ana Kastigar, Dobrnič 10, 8211 Dobrnič, članica, 
3. Milena Ratajc, Vina Gorica 28, 8210 Trebnje, članica,  
4. Tomaž Kukenberger, Studenec 20, 8210 Trebnje, član, 
5. Jožefa Štrempfelj, Cesta 16, 8213 Veliki Gaber, članica.  

 
II. Strokovna komisija se imenuje za mandat župana.  
   

Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 16 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog sodelovanja na 26. kolesarski dirki Po Sloveniji 

 
Kratko obrazložitev predloga gradiva je podal vodja Oddelka za družbene in gospodarske 
dejavnosti, g. Zaplotnik.  
 
G. Kaplan je v razpravi povedal, da je pohvalno, da se Občina Trebnje vključuje v organizacijo 
dirke. Glavni namen je promocija kolesarskega turizma, kar pa v občini Trebnje še ni na nivoju.  
 
G. Kepa se je strinjal, da je dirka dobra promocija za samo Trebnje, ki pa bi se jo dalo še bolj 
izkoristiti.  
 
G. Ovnik je povprašal glede vloge Občine. Na Čatežu bo leteči cilj, društva so se združila, 
podjetje TEM bo sponzoriralo majice za vse udeležence, zanimalo ga je, ali se tudi kje drugje 
po občini pripravlja podobne aktivnosti.  
 
G. Zaplotnik je povedal, da je Občina pozvala vse krajevne skupnosti, skozi katere gre 
kolesarska dirka, da se dogovori o aktivnostih, ki bi jih tekom same dirke izvajali. Odzvale so 
se tri krajevne skupnosti, ki so na splošno povedale, kaj se bo dogajalo (Knežja vas, Čatež in 
Štefan).  
 
G. Erjavec je povedal, da je tudi na Veliki Loki predsednik že aktiviral člane sveta krajevne 
skupnosti in aktivirali se bodo tudi gasilci. Pozval je člane Občinskega sveta, naj predsednike 
aktivirajo, da bodo zraven z gasilskimi vozili in kot člani ob progi.  
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Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. S sprejemom amandmaja in proračuna Občine Trebnje za leto 2019 so 
zagotovljena sredstva za podporo 26. kolesarske dirke po Sloveniji s startom v 
Trebnjem.  
 

II. Občinski svet zagotavlja sredstva v višini 15.000,00 EUR za promocijo občine 
Trebnje na 26. kolesarski dirki po Sloveniji, ki jo organizira kolesarski klub Adria 
Mobil z namenom promocije občine Trebnje. Sredstva se zagotavljajo z 
neposredno pogodbo z organizatorjem.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 
 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Trebnje – 
skrajšani postopek  

 
Kratko obrazložitev predloga Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Trebnje 
v skrajšanem postopku je podala Vida Šušterčič, višja svetovalka na Oddelku za okolje, prostor 
in infrastrukturo. Povedala je, da je na podlagi določb od 127. do 133. člena Zakona o urejanju 
prostora, ki je začel veljati v lanskem letu, predviden postopek lokacijske preveritve kot nov 
instrument prostorskega načrtovanja, ki omogoča hitrejše prilagajanje in manjša odstopanja 
od pogojev, določenih v prostorskih izvedbenih aktih.  
Lokacijska preveritev se lahko po zakonu pripravi za tri vrste posegov: 
- za manjšo širitev stavbnih zemljišč na posamični poselitvi, 
- za manjše odstopanje od predpisanih prostorskih izvedbenih pogojev in  
- za namen smotrne rabe ter aktivacije zemljišč in objektov, ki niso v uporabi.  
Za lokacijsko preveritev mora investitor ali pobudnik pobudi predložiti elaborat lokacijske 
preveritve, v katerem utemelji skladnost pobude z določbami ZUreP-2 in prostorskimi 
izvedbenimi akti. Občina izvede postopek, pridobi smernice, da v 15 dnevno javno razgrnitev 
in se pridobi mnenje o ustreznosti od Ministrstva za okolje in prostor. Postopek se zaključi s 
sklepom, ki ga sprejme Občinski svet in s katerim lokacijsko preveritev potrdi ali zavrne.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
sprejel predlagana sklepa.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija sprejela sklep, s katerim predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Sprejme se Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v občini Trebnje – 
po skrajšanem postopku.  
 

II. Sprejme se Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v občini Trebnje.  
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Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske – 1. 
obravnava  

 
Kratko obrazložitev predloga Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske v 
prvi obravnavi je podal direktor občinske uprave, g. Pirc.  
Povedal je, da je Občina Trebnje vključena v dva organa skupne občinske uprave, in sicer 
Medobčinski razvojni center občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje ter Skupno občinsko 
upravo Mirnske in Temeniške doline. 
MRC je bil ustanovljen za skupno opravljanje nalog občinske uprave na področju razvojnih 
projektov in projektov s področja javnih služb, kar, glede na spremembo ZFO-1, ne bo več 
sofinancirano s sredstvi državnega proračuna. 
SOU MTD pa je bila ustanovljena za opravljanje nalog občinske inšpekcije in občinskega 
redarstva. 
Tudi Mestna občina Novo mesto in Občina Straža sta že ustanovili skupno občinsko upravo 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo Mestne občine Novo mesto in Občine Straža, in sicer za 
opravljanje upravnih in prekrškovnih nalog na področju medobčinske inšpekcije in 
medobčinskega redarstva.  
Ocenjuje se, da Mestna občina Novo mesto ter občini Trebnje in Straža z dnem 1. 1. 2020, ko 
začne veljati spremenjeni 26. člen ZFO-1, s katerim se spreminja višina sofinanciranja nalog 
skupnih občinskih uprav, ne bodo več izkoriščale vseh možnosti sofinanciranja, če ne pristopijo 
k ustanovitvi organa skupne občinske uprave, v katerem bo mogoče opravljati kar največ nalog 
iz nabora drugega odstavka 26. člena ZFO-1 pod pogoji, določenimi v ostalih odstavkih 26. 
člena ZFO-1. 
Ustanovitev skupnega organa ne spreminja bistveno načina dela ali prostorske in 
organizacijske strukture dela, saj se obe nalogi, ki se v prvem koraku prenašata na skupno 
upravo, že opravljata na teritoriju vseh treh občin (vendar sedaj v okviru dveh ločenih  skupnih 
občinskih uprav). Ker se iste naloge ne morejo opravljati v dveh organih skupne občinske 
uprave, je potrebno skladno s 15. členom Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave 
Mirnska in Temeniška dolina sprožiti začetek postopka izstopa Občine Trebnje iz SOU MTD.  
Postopek izstopa občine iz SOU MTD je dvofazen.  
V prvi fazi, ki mora biti izvedena do 30. 6. tekočega leta, mora občina svojo namero o izstopu 
is SOU MTD pisno podati županom občin ustanoviteljic. Svoje obveznosti do SOU MTD pa je 
dolžna izpolnjevati do konca proračunskega leta, v katerem je podala namero o izstopu (do 
31. 12. tekočega leta). V kolikor občina izstopnica svoje namere o izstopu ne poda do 30. 6. 
tekočega leta, je dolžna izpolnjevati svoje obveznosti do SOU MTD še celotno naslednje leto. 
Po podani nameri o izstopu iz SOU MTD pa lahko občina v drugi fazi kadarkoli izstopi, in sicer 
z enostransko izjavo, o kateri izda občinski svet te občine sklep, ki ga pošlje ostalim občinam 
ustanoviteljicam. 
Glede na navedeno se občinskemu svetu poleg sprejema predloga Odloka o ustanovitvi 
Skupne občinske uprave občin Dolenjske v hkratni sprejem predlaga še pooblastilo županu 
Občine Trebnje, da županom občin Mirna, Mokronog-Trebelno in Šentrupert poda pisno 
namero o izstopu iz Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina z dnem 31. 12. 
2019.  
Druga faza postopka izstopa pa bo izvedena po uveljavitvi predloga Odloka o ustanovitvi 
Skupne občinske uprave občin Dolenjske. 
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Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da je Komisija gradivo obravnavala, razpravljalo se je o razlogih za izstop, o naboru nalog, 
prostorskih pogojih in finančnih posledicah, na koncu pa je Komisija predlagana sklepa 
potrdila.  
 
Župan je podal dodatna pojasnila in povedal, da je zakonodaja tista, ki je pretehtala pri 
spremembi smeri povezovanja, pa tudi nekateri drugi razlogi. Za Dolenjsko je značilna 
razdrobljenost majhnih občin. Do sedaj je bila skupna občinska uprava s sedežem v 
Mokronogu, delovala je dobro, vsaka služba pa je odvisna od zaposlenih in vodenja. 
Regionalno želi Občina Trebnje okrepiti sodelovanje z Novim mestom, kar bo v prihodnje prišlo 
še zelo prav (zadeve na regiji), s tem pa se ne izključuje občin, ki so sedaj povezane v skupno 
občinsko upravo. Nekateri so že izkazali pripravljenost, obiskal je vse župane, saj je želja, da 
bi enotno vstopili v skupno občinsko upravo. Na žalost je predlog padel na neplodna tla, Občina 
Trebnje pa je šla naprej, je povedal. V naboru je enajst zakonskih nalog delovanja, večina želi 
sodelovati samo na določenih nalogah, Občina Trebnje pa si želi sodelovati tudi na področju 
urbanizma, pravobranilstvu in pravu, gradbeništvu, tudi notranja revizija je služba, ki bi skupni 
upravi prišla prav. Stroški se bodo pokrivali, en del iz države, en del iz naslova kazni, ne 
pričakujemo, da bo se iz proračuna zagotavljalo sredstva.  
 
V razpravi je ga. Smuk dejala, da regionalno krepitev sodelovanja z Novim mestom in 
povezovanjem v dolenjsko smer smatra kot pozitivno. Spomnila je na izstop iz LAS-a, saj 
znotraj tega LAS-a, v katerem smo sedaj, ne moremo sodelovati z drugimi dolenjskimi 
občinami, predlagala je, da se tudi tu naredi ponoven razmislek o povezovanju tudi na tem 
področju, v novi finančni perspektivi.  
 
Župan je odgovoril, da imamo odlične odnose in rezultati bodo bistveno boljši kot v prejšnji 
perspektivi.  
 
G. Zajc je dejal, da ne razume, zakaj je potrebno nekaj, kar dobro funkcionira, uničiti. Pogrešal 
je finančno konstrukcijo, na podlagi katere bi se svetniki lažje odločili. Dejal je, da geografska 
celovitost teh starih občin, še vedno dobro funkcionira, po pogovorih so nekateri pripravljeni 
tudi na razširitev pristojnih nalog, v kar bi šlo postopoma.  
Izpostavil je spremembo zakona glede sofinanciranja, za kar se potrebuje minimalno tri občine.  
                                                                                                                                                                                                                         
Župan je dejal glede partnerstva, da je tu vedno vprašanje, kako bo teklo. Če se partnerji ne 
trudijo za odnos, da je čim boljši, potem ni nekega sožitja. Prepričan je, da je ta zgodba dobra 
in v ničemer ni želel teh občin (Mirna, Šentrupert in Mokronog – Trebelno) prizadeti, je poudaril.  
Župan je poudaril, da ima interes za Občino Trebnje zato, da gre kot skupnost naprej in ne želi 
nobenemu škoditi. Najprej je potrebno postaviti trdno jedro, sprejeti osnovne odloke in nato 
dodajati službo na službo, vse naenkrat ne bo dobro, je poudaril.  
 
G. Ovnik je povprašal glede kadra in kakšne bodo finančne posledice pri vzpostavitvi nove 
občinske uprave (postavitev infrastrukture) in kakšni so stroški izstopa iz trenutne skupne 
občinske uprave. Dejal je, da razpolaga z informacijami, da bo sedež nove skupne občinske 
uprave drugje, kot je navedeno v gradivu (namesto Seidlova cesta 1, naj bi bilo v prostorih 
Planeta Tuš v Novem mestu).  
 
Župan je odgovoril, da so pogovori tekli v tej smeri, novomeškega župana je opozoril, da je 
potrebno pridobiti prostore, ki cenovno ne bodo zažirali. Povedal je, da je župan Mestne občine 
Novo mesto obljubil, da se bo potrudil in našel prostor, kjer bi lahko inšpektorat bil. Če pa bodo 
ostali tam, kjer so, pa oni plačajo stroške. Župan je še povedal, da ne verjame, da bodo ostale 
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tri občine ostale same, in je izrazil prepričanje, da se bodo do 1.1.2020 priključile tej skupni 
upravi, v nasprotnem primeru pa se bo naredila delitvena bilanca. Kar se tiče kadrov, pa je 
pripravljenost vse tri zaposlene v Skupni občinski upravi Mirnska in Temeniška dolina zaposliti 
v ustanavljajoči se skupni občinski upravi.  
 
Ga. Pepelnak je povprašala, kako bodo ostale občine reševale potrebo po določenih nalogah.  
Župan je odgovoril, da trenutno enotnega mnenja ni. Župan Občine Mirna je izrazil 
pripravljenost vključitve in vidi prednosti, medtem ko župan Občine Šentrupert gleda na 
stroške, župan Občine Mokronog – Trebelno pa želi zadržati pisarno, kar v principu ni sporno.  
 
G. Kepa je tudi dejal, da ga moti, da se ne bodo priključile vse štiri občine in da ni fizičnega 
stika z Občino Novo mesto. Zanimalo ga je kako bo to za občane, če bodo morali hoditi v Novo 
mesto.  
 
Župan je odgovoril, da imajo te manjše občine zaposlenih malo ljudi in so tako rekoč deklice 
za vse. Odlok zagotavlja, da se bodo prostori nahajali in storitve opravljale v Trebnjem in 
posledično bodo prebivalci lahko vse zadeve opravili v Trebnjem. Pogoj je, da se sprejme 
predlog Odloka v usklajenem besedilu.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

1. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o ustanovitvi Skupne občinske 
uprave občin Dolenjske v 1. obravnavi.  
 

2. Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje, da županom 
občin Mirna, Mokronog-Trebelno in Šentrupert poda pisno namero o izstopu iz 
Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina z dnem 31. 12. 2019.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 15 

 PROTI so glasovali: 1 

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Izjava o izstopu iz organa skupne občinske uprave Medobčinski razvojni center 
občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje 

 
Kratko obrazložitev predloga gradiva je podal direktor občinske uprave, g. Pirc, in povedal, da 
je podlaga za izstop občine iz MRC v 16. členu Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske 
uprave »Medobčinski razvojni center občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje«, ki določa, 
da lahko občina ustanoviteljica izrazi interes za izstop iz organa skupne občinske uprave tako, 
da svojo namero pisno poda županom občin ustanoviteljic, izstopi pa z enostransko izjavo, 
sprejeto na njenem občinskem svetu, ki jo pošlje občinam soustanoviteljicam. Izjavo o izstopu 
mora občina ustanoviteljica podati najmanj šest mesecev pred zaključkom tekočega 
proračunskega leta, sicer le-ta učinkuje šele z zaključkom naslednjega proračunskega leta. 
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 
da je Komisija sprejela predlagan sklep.  
 



12 

 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Sprejme se Izjava o izstopu iz organa skupne občinske uprave Medobčinski razvojni 
center občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 14 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata za določitev cene izvajanja javne službe; 24-urna dežurna služba 
v občini Trebnje za leto 2019 

 
Kratko obrazložitev predloga Elaborata za določitev cene izvajanja javne službe; 24-urna 
dežurna služba v občini Trebnje za leto 2019 je podala ga. Gorc, JP Komunala Trebnje d.o.o. 
Povedala je, da Komunala Trebnje izvaja obvezno gospodarsko javno službo 24-urna dežurna 
služba v občini Trebnje v skladu s sprejetim Odlokom o pokopališkem redu v občini Trebnje. 
Ta služba obsega vsak prevoz od kraja smrti do hladilnih prostorov izvajalca javne službe ali 
zdravstvenega zavoda zaradi obdukcije pokojnika, oz. drugih postopkov na pokojniku in nato 
do hladilnih prostorov izvajalca javne službe. Elaborat je izdelan z namenom oblikovanja 
predračunske cene za izvajanje te službe. Občinskemu svetu se predlaga, da potrdi ceno v 
višini 182,90 EUR/pokojnika.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da je Odbor sprejel predlagani Elaborat in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
V razpravi je ga. Povhe dejala, da krajani, kljub temu, da je bil članek objavljen v Glasilu 
občanov, še vedno ne vedo, kaj pomeni 24-urna dežurna javna služba. Predlagala je, da se 
objavi na spletni strani obvestilo oz. informacija, ki ga pripravi Komunala Trebnje o tej službi.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje cene izvajanja javne službe – 24-urna dežurna 
služba in cene za pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke 
službe. 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 16 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s pitno 
vodo na območju Občine Trebnje za leto 2019 
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Kratko obrazložitev predloga Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe 
oskrbe s pitno vodo na območju Občine Trebnje za leto 2019 je podala ga. Gorc, Komunala 
Trebnje d.o.o.  
Povedala je, da je Elaborat pripravljen v skladu z Uredbo o metodologiji o oblikovanju cen 
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja.  
V Elaboratu so prikazane obračunske in predračunske lastne cene za preteklo obračunsko 
obdobje in predračunske lastne cene za prihodnje obračunsko obdobje. Prikazano je tudi 
odstopanje med veljavnimi cenami in obračunskimi cenami. Ta odstopanja se prištejejo k 
predračunski lastni ceni za prihodnje obdobje in to je cena, ki je predlagana za sprejem.  
Končna cena storitve – vodarina za leto 2019 s poračunom 2018 je od zadnje potrjene cene 
nižja za 0,03 % in znaša 0,7614 EUR/m3. 
Končna cena omrežnine za leto 2019 s poračunom 2018 je od zadnje potrjene cene omrežnine 
nižja za 0,15 % in znaša 5,2899 EUR/priključek na mesec.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
predlagani Elaborat obravnaval in sprejel predlagani sklep.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Potrdi se Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s pitno 
vodo na območju občine Trebnje.   

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 16 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanje in 
čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve povezane z greznicami 
in MKČN na območju Občine Trebnje za leto 2019 

 
Kratko obrazložitev predloga Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe 
odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve, povezane z 
greznicami in MKČN na območju Občine Trebnje za leto 2019, je podala ga. Gorc, Komunala 
Trebnje d.o.o.  
Povedala je, da so skladno z Odlokom o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne in 
padavinske odpadne vode v občini Trebnje v letu 2019, poleg cen odvajanja in čiščenja 
komunalne in padavinske vode z javnih površin, pripravili predlog cen tudi za odvajanje in 
čiščenje padavinske vode s streh, na območju mešanega sistema, kjer ni mogoče zagotoviti 
lastnega odvodnjavanja.  
Pripravili so tudi predlog cen za storitve povezane z greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi  
napravami za območja brez javne kanalizacije.  
 
Predlagane so naslednje cene:  
- cena storitve odvajanja komunalne odpadne vode iz javnih površin 0,4110 EUR/m3 brez ddv  
- cena odvajanja padavinske odpadne vode iz javnih površin 0,0054 EUR/m3 brez ddv 
- cena storitve čiščenja komunalne odpadne vode iz javnih površin 0,4793 EUR/m3 brez ddv  
- cena čiščenja padavinske odpadne vode iz javnih površin 0,0054 EUR/m3 brez ddv 
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- cena storitev povezanih pretočnimi in nepretočnimi greznicami in MKČN 0,2575 EUR/m3 
porabljene pitne vode 
- cena omrežnine odvajanja komunalne odpadne vode DN 20 5,6148 EUR/vodomer na mesec 
- cena omrežnine čiščenja komunalne odpadne vode DN 20 2,0474 EUR/ vodomer na mesec 
- cena omrežnine za odvajanje padavinske odpadne vode 0,0820 EUR/vodomer na mesec 
- cena omrežnine čiščenja padavinske odpadne vode 0,0324 EUR/vodomer na mesec 
- cena omrežnine za čiščenje grezničnih vsebin in gošč in MKČN 0,0649 EUR/vodomer na 
mesec.   
  
Količina padavinske vode je izračunana na podlagi povprečne letne količine v l/m2/tlorisno 
površino streh.  
Za uporabnika, ki nima zagotovljenega lastnega odvodnjavanja po tem predlogu bo skupaj 
dodaten strošek znašal 0,29 EUR/mesec, za količino, ki je izračunana na podlagi povprečne 
letne količine v l/m2, za povprečno streho s tlorisno površino 120 m2 (16 m3/mesec).  
 
Skupaj bo odvoz grezničnih vsebin in gošč, na tri leta, po teh cenah za povprečno 10 m3 
porabljene vode/ mesec znašal 95,00 EUR/ brez ddv. Mesečno se bo na položnici poznalo za 
2,64 EUR.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je odbor 
Elaborat obravnaval, potekala je daljša razprava, vendar je Odbor predlog Elaborata potrdil in 
predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
V razpravi je ga. Pepelnak povprašala kako se bo obračunalo primeru, če imajo uporabniki 
zagotovljeno zbiranje padavinske vode v cisterne za vodo.  
 
G. Tomšič je odgovoril, da imajo same meteorne vode majhen vpliv na ceno storitve. Pojasnil 
je, da bo Komunala Trebnje pred samim obračunom meteornih voda poslala vsem 
uporabnikom, ki so na območju, kjer je mešan kanalizacijski sistem in kjer se predvideva, da 
so priključeni na ta sistem, obvestilo, da se bo obračun spremenil tako, da se bodo 
obračunavale tudi meteorne vode, glede na površino streh. Tistim uporabnikom, ki se bodo 
izjasnili, da meteorne vode ne odvajajo v kanalizacijo in to dokazali, se ta del ne bo obračunal.  
Podatke o površini streh se bo pridobilo iz uradnih evidenc, glede na površino streh.  
 
Ga. Cesar je povprašala glede greznic. Pojasnjeno je bilo, da se bo plačilo izvajalo mesečno, 
po 2,64 EUR, zanimalo jo je, ali se bo zaračunal odvoz, ko bodo pretekla tri leta.  
 
G. Tomšič je pojasnil, da se bo v skladu z Uredbo obračun izvajal akontativno, pri mesečnih 
položnicah in se dodatno ob odvozu ne bo zaračunavalo. Strošek znaša 95,00 EUR.  
 
Ga. Cesar je v nadaljevanju še povprašala kako v primeru, ko bo uporabnik npr. plačeval dve 
leti mesečno, po dveh letih pa se priključi na javno kanalizacijo, kako bo v tem primeru. Kaj bo 
s tem denarjem, ki ga je že mesečno vplačeval? 
 
G. Tomšič je odgovoril, da se bo zagotovo vsak tak primer reševal individualno in zagotovil, 
da ga bodo tudi pošteno rešili. Povedal je, da imajo na Komunali Trebnje ustanovljeno komisijo, 
kjer so prisotni najbolj kompetentni sodelavci z vseh strokovnih področij in vse pritožbe ta 
komisija zadnje čase rešuje in korektno opravlja svoje delo.  
 
G. Zajc je izpostavil primer uporabnika, kjer se pol strehe odvaja v zbiralnik vode, polovica pa 
ne. Kako se bo zaračunavalo v takih primerih.  
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G. Tomšič je odgovoril, da bodo tovrstne primere uporabniki pojasnili, obračunalo se bo toliko 
vode, kolikor se izlije v javno kanalizacijo. Vsak uporabnik bo jamčil za resničnost podatkov.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Potrdi se Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanja in 
čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve povezane z greznicami in 
MKČN na območju občine Trebnje.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 10 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe  ravnanje z 
odpadki na območju Občine Trebnje za leto 2019 

 
Kratko obrazložitev predloga Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe  
ravnanje z odpadki na območju Občine Trebnje za leto 2019 je podala ga. Gorc, Komunala 
Trebnje d.o.o.  
Navedla je predlagane cene, in sicer: 
Končna cena storitve zbiranja komunalnih odpadkov za leto 2019 s poračunom 2018 znaša 
0,2082 EUR/kg. Predlagana cena je od zadnje potrjene cene višja za 44,37%. 
 
Končna cena storitve zbiranja biološko razgradljivih odpadkov za leto 2019 s poračunom 2018 
znaša 0,1111 EUR/kg. Predlagana cena je od zadnje potrjene nižja za 51,15 %. 
 
Končna cena storitve odlaganja ostankov predelave in odstranjevanja komunalnih odpadkov 
za leto 2019 s poračunom 2018 znaša 0,0579 EUR/kg. Predlagana cena je od zadnje potrjene 
cene višja za 45,36 %. 
 
Končna cena infrastrukture za zbiranje odpadkov za leto 2019 s poračunom 2018 znaša 
0,0013 EUR/kg. 
 
Končna cena infrastrukture za odlaganje ostankov predelave in odstranjevanje odpadkov za 
leto 2019 s poračunom 2018 znaša 0,0468 EUR/kg. Predlagana cena je od zadnje potrjene 
cene nižja za 16,29 %. 
 
Skupna cena zbiranja in odlaganja mešanih komunalnih odpadkov (brez cene za zbiranje 
bioloških odpadkov) znaša 0,3141 EUR/kg in je za 31,82 % višja od zadnje potrjene cene. Ob 
upoštevanju porazdelitve načrtovane mase odpadkov glede na obračunsko prostornino 
zabojnikov in ob upoštevanju frekvence odvozov cena zbiranja in odlaganja mešanih 
komunalnih odpadkov (brez bioloških) za 80 litrski zabojnik znaša 5,5474 EUR (brez DDV). 
 
Skupni strošek ravnanja z odpadki na računu bo za uporabnika 80 litrskega zabojnika za 
preostanek odpadkov, po predlagani spremembi cen zbiranja in odlaganja izvajalca Komunala 
Trebnje d.o.o. in z upoštevanjem spremenjene cene obdelave izvajalca Snaga d.o.o., znašal 
8,1901 EUR (brez DDV), kar je od sedanjega stroška več za 12,52 % (povečanje mesečnega 
stroška uporabnika za 0,91 EUR brez DDV). 
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Strošek za uporabnika 80 litrskega zabojnika za biološko razgradljive odpadke se poveča za 
0,17 % (povečanje za 0,01 EUR), cena na kilogram pa se zmanjša za 44,37 %. Predračunska 
količina opravljenih storitev je podatek o načrtovani količini opravljenih storitev v preteklem 
obračunskem obdobju za leto 2018 in je bila predvidena za celotno območje opravljanja javne 
službe obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
predlog Elaborata obravnaval in potrdil ter predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Potrdi se Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe ravnanje z 
odpadki na območju občine Trebnje.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 10 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k. o. Knežja vas     
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k. o.  Ponikve – naselje 

Gorenje Ponikve 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra   za parcelo št. 2035/5  k. o.  

Korita  
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra   za parcelo št. 1005/34  k. o.  

Medvedje selo  
e) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1003/31 k.o. Dolga njiva 
f) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1192/3 k.o. Češnjevek 

 
Ga. Zadnik, pravnica, je podala kratko obrazložitev premoženjsko pravnih zadev.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
predlagane sklepe sprejel in predlaga Občinskemu svetu sprejem.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje v kompletu dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo  zemljišča, 
parc. št. 1341/9, 1341/10, 1301/4, 1301/6, 1315/11, 1315/13, 1316/6, 1316/7, 1351/2, 
1356/1, 1465/4, 1467/4 in 1467/5, vsa k. o. 1430 Knežja vas. Sklep o pridobitvi 
statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 
 

II. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita zemljišči: 
parc. št. 89/15 in 89/17, obe k.o. 1419 Ponikve. Sklep o pridobitvi statusa javnega 
dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
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III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče: 
parcela št. 2035/5 k.o. 1432 Korita. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 
lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 

IV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče: 
parcela št. 1005/34 k.o. 1421 Medvedje selo. Sklep o pridobitvi statusa javnega 
dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

V. Status javnega dobra za parcelo št.  1003/31 k.o. 1404 Dolga njiva  se ukine. Sklep 
o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  
 

VI. Status javnega dobra za parcelo št.  1192/3 k.o. 1420 Češnjevek  se ukine. Sklep 
o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 

 ZA so glasovali: 15 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklepi so bili sprejeti. 
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Rekonstrukcija LC 
425 030 Trebnje – Repče – I. faza« 

 
G. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je podal kratko obrazložitev 
predloga gradiva in povedal, da se namerava rekonstruirati cestni odsek lokalne ceste LC 425 
030 Trebnje na odseku Trebnje – Repče – Gorenji vrh – Rdeči kal od P-52 do P-77 v dolžini 
cca 500 m. Občina bo projekt prijavila za sofinanciranje investicij v lokalno javno infrastrukturo 
in investicij posebnega pomena za zadovoljevanje skupnih potreb in interesov prebivalcev 
občine. K prijavi je potrebno priložiti DIIP, ki je v obravnavi. Meseca julija bo Občina izvedla 
javno naročilo za izbor izvajalca, izvedba bo v mesecu avgustu ali septembru.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
predlog obravnaval, ga potrdil in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) »Rekonstrukcija LC 425 030 Trebnje – Repče – I. faza«.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta Razširitev šole v Dolenji 
Nemški vasi 
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G. Zaplotnik, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podal kratko 
obrazložitev predlaganega gradiva in povedal, da se OŠ Trebnje in njene podružnice soočajo 
s precejšnjo prostorsko stisko.  
V dokumentu sta obravnavani dve osnovni varianti – razširitev iz sedanjih 5 na 9 oddelkov (9 
x 1) – VARIANTA 1 ali razširitev na 18 oddelkov (9 x 2) – VARIANTA 2. Slednja varianta je 
pričakovano precej dražja, hkrati pa bolje rešuje sedanjo prostorsko stisko. Odločitev o tem, 
katera varianta je primernejša, se prepušča Občini oz. Občinskemu svetu.  
Skupna ocenjena vrednost investicije znaša po varianti 1 (9 oddelkov) 3.821,013 EUR in po 
varianti 2 (18 oddelkov) 8.204.851 EUR.  
Strošek izvedenih del je ocenjen na 1.600,00 EUR/m2, pri čemer je kot nova površina 
upoštevana razlika med novim in sedanjim stanjem. Površina trenutne šole je 835 m2, brez 
telovadnice. Varianta 2 zajema tudi izgradnjo atletskega vadbišča, zato je pri varianti 2 strošek 
izgradnje zunanje ureditve precej višji.  
Potrebna bo vsaj delna preureditev nekaterih prostorov sedanje šole, kar je velika neznanka. 
Ocenjena vrednost po varianti 1 150.000 EUR in po varianti 2 200.000 EUR, kar se glede na 
izkušnje iz preteklih projektov lahko v končni fazi razlikuje od teh zneskov.  
Časovni načrt izvedbe gradnje je odkup zemljišča v letu 2019, v letu 2020 se pripravi tehnična 
in ostala dokumentacija, v letu 2021 se gradnja začne, ter najkasneje do 1. 9. 2022 pridobi 
uporabno dovoljenje.  
V nadaljevanju je navedel razloge za gradnjo nove osnovne šole Dol. Nemški vasi: 
- za lokacijo v Dol. Nemški vasi je že sprejet prostorski akt in je gradnja na tej lokaciji 
predvidena že daljši čas, medtem ko bi na drugi alternativni lokaciji to bilo potrebno še urediti, 
kar bi glede na izredno dolgotrajne postopke prostorskega planiranja projekt izgradnje nove 
osnovne šole dodatno zavleklo,  
- lokacije osnovnih šol naj bi tvorile racionalno mrežo, s katero se pokriva čim večje območje, 
ne pa koncentrira šole na eni lokaciji, 
- racionalna izbira lokacije upošteva tudi že obstoječe pokrite in zunanje javne športne 
rekreacijske površine v bližini, 
- na lokaciji v Dolenji Nemški vasi je načeloma dovolj prostora za širitev, teren je raven, 
komunalno opremljen in z vidika potrebnih zemeljskih del gospodaren, ter do zelenih predelov 
zelo primeren za ureditev in izgradnjo šole. 
 
Kot ena izmed alternativ je gradnja osnovne šole ob že obstoječi osnovni šoli v Trebnjem, ki 
jo ocenjujemo kot slabšo opcijo, saj:  
- preveč koncentrira učence,  
- z obstoječimi športnimi površinami se ne bi mogli veliko pomagati, saj je izgradnja dodatnih 
površin na tem območju otežena, 
- slaba alternativa pa so geomehanske in reliefne značilnosti terena in zaradi tega bi bila 
gradnja na takšnih površinah zahtevnejša in dražja.  
 
Ga. Smuk je v razpravi dejala, da je na zadnji seji Odbora za družbene, gospodarske 
dejavnosti in kmetijstvo bila v obravnavi točka Seznanitev z aktivnostmi pri gradnje nove 
devetletke v Trebnjem, vendar takrat ni bilo govora o tem dokumentu. Veseli so, ker se je 
začelo premikati. Prav bi bilo, da gradivo obravnava tudi pristojni Odbor.  
Izpostavila je šolske okoliše, ali se je pogovarjalo z Ministrstvom, ali se je pridobilo smernice. 
Šolski okoliš je problematičen tu v Trebnjem, ne v Dolenji Nemški vasi, je povedala. Problem 
imamo v Trebnjem in če šolski okoliši ostanejo, ne bomo nič rešili. Glede časovnice je dejala, 
da je optimistična in da zmoremo hitreje reševati ta problem.  
 
G. Kepa je tudi dejal, da ga veseli, da je dokument pripravljen, vendar je pripravljen na hitro. 
Strinja se, glede na to, da je problem urgenten, da se v Dolenji Nemški vasi zgradi nova 
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devetletka. Okoliši so stvar debate in to problematiko bo potrebno rešiti v prihodnosti. V 
Trebnjem je že sedaj osnovna šola ena izmed največjih v Sloveniji.  
 
G. Zajc je povprašal ali se je pri pripravi dokumenta sodelovalo z Ministrstvom. Dejal je, da je 
pričakoval boljšo analizo samega stanja oz. razloge, zakaj gradnja v Dol. Nem. vasi. Spraševal 
je, ali je to odločitev Občine, da je tam najbolj optimalna lokacija, ali je to mnenje stroke. Pri 
glasovanju se bo vzdržal, je še povedal.  
 
Ga. Cesar je tudi dejala, da je vesela, da je dokument v obravnavi, vendar, kot so dejali že 
predhodniki, naj se naredi analize, posvetovati se je potrebno s šolo, ravnateljem, z 
Ministrstvom in naj se naredi analize: kolikšna je rast, prirast v Trebnjem in v tej okolici, saj si 
ne želi, da bi čez pet, deset let rekli, da je šola premajhna. Dejala je, da je Trebnje dovolj veliko 
in potrebuje dve osnovni šoli in zakaj ne bi že sedaj delali v tej smeri, obvezno 18 oddelčna 
šola. Predlagala je celo 27 oddelčno šolo, saj bi s tem sprostili šolo, ki je zelo prenatrpana. 
Tudi v tej smeri je potrebno narediti raziskave. Naj se naredi analize, ali bo dovolj 18 oddelčna 
šola. Tudi v Trebnjem imajo velike težave, ni zbornice, jedilnica je premajhna…. 
 
Župan je odgovoril, da demografska gibanja kažejo, da je na vsaki dve leti generacija nekoliko 
močnejša, izpred desetletja se je povečala, največ leta 2012, kjer je v generaciji 117 otrok. 
Glede priseljevanja se je v zadnjih desetih letih zabeležilo tisoč novih prebivalcev in analize do 
leta 2017 so v dokumentu. Občinski svet lahko odloči o dveh variantah. Ena je, da se zraven 
te osnovne šole prizida nekaj oddelkov. Občina se bolj nagiba, da se v Dol. Nemški vasi po 
varianti dveh oddelkov na letnik prizida in da se naredi podružnična šola OŠ Trebnje, ampak 
z devetimi razredi. Čaka nas težka naloga, saj niso starši pripravljeni nič spreminjati.  
Del Trebnjega bo potrebno odcepiti in voziti v Dol. Nemško vas. Tu nekje pri Gostilni Meglič 
bo spadal pod Dol. Nemško vas. Sam vidi to kot prednost, šola bo manjša, novejša in to ni 
slabo, zato se nagiba k izgradnji nove šole v Dol. Nemški vasi, po dva oddelka po letniku. 
Vzhodni priključek bo pomenil demografski pritisk, ugodno vključevanje v promet. Že sedaj se 
čutijo pritiski na Lukovek, Jezero, kjer je povečano povpraševanje po parcelah.  
Trebanjska šola bo v vmesnem obdobju potrebna dozidave, saj trenutno razpolagamo z 
velikimi prostori, ki so bili namenjeni osemletki. Danes pa imamo na višji stopnji nivojski pouk, 
izbirne predmete, imamo majhne skupine, ki so majhne in potrebujejo primerno manjše 
prostore in ta šola na tem nivoju ni prilagojena. Šola v Dol. Nemški vasi bo približana devetletki, 
kjer bodo prostori ustrezno organizirani. V šolo v Trebnjem se je v preteklosti investiralo, 
energetska sanacija telovadnice… Župan je še pojasnil, da potrebujemo DIIP v postopku 
razlastitve ter sklep OS, potrebujemo še Idejno zasnovo.  
 
Ga. Smuk je ponovno poudarila, da je potrebno preveriti šolske okoliše. Povprašala je, ali bo 
v vmesnem času potrebna dozidava, saj v sprejetem proračunu ne vidi te dozidave.  
 
Župan je pojasnil, da je mislil, da v vmesnem času, ko bo šola v Dol. Nemški vasi zgrajena, bo 
potrebno adaptirati OŠ Trebnje, na drugi strani pa bo potrebno dozidati ustrezno manjše 
prostore. Razen če Občinski svet ne odloči drugače. Župan se je dotaknil tudi dobrniške šole. 
Trebanjska šola je konkurenca znotraj teh oddelkov, znanje je dobro, aktivi, ki so organizirani 
peljejo razvoj v šolstvu naprej, je poudaril.  
Župan je predlagal sprejem Dokumenta v predlagani varianti 2 – 18 oddelkov, če bo potrebno 
se dokument lahko novelira, lahko pa se sprejem preloži na jesen.  
 
G. Ovnik je predlagal, da se k projektu doda še adaptacijo Osnovne šole v Trebnjem po 
končani gradnji v Dol. Nemški vasi.  
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Po daljši razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Dokument identifikacije investicijskega projekta 
Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi v predlagani varianti 2 (18 oddelkov).  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 

 ZA so glasovali: 16 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal še naslednji 
SKLEP: 
Občinsko upravo se zadolži, da do septembrske seje Občinskega sveta Občine 
Trebnje pripravi Dokument identifikacije investicijskega projekta za dozidavo in 
obnovo prostorov v centralni šoli v Trebnjem ter preuči demografska gibanja za 
razširitev šole v Dolenji Nemški vasi na 27 oddelkov.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 

 ZA so glasovali: 16 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 
razvojnih programov 

 
G. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je podal obrazložitev glede 
predlaganega Sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta razvojnih 
programov. Povedal je, da so v Odloku o proračunu za leto 2019 za gradnjo kolesarske 
povezave v križišču (krožišče Lidl) zagotovljena sredstva v višini 105.000 EUR. Po sprejetju 
proračuna je Občina prejela dokončno projektno dokumentacijo celega krožišča, ki vključuje 
tudi kolesarsko stezo. Občina Trebnje je zahtevala, da se na vseh štirih krakih vključi v 
projektno dokumentacijo kolesarska steza. Poleg ravno skozi to območje obdelave krožišča 
poteka del kolesarske navezave Trebnje – Mirna – Mokronog. Iz tega naslova se krožišče 
ustrezno poveča, potrebna je gradnja dodatnih podpornih zidov in iz tega naslova je potrebno 
zagotoviti sredstva v proračunu.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Na podlagi 9. in 12. člena, v povezavi s 16. členom, Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2019, se za zagotovitev dodatnih sredstev za gradnjo kolesarske povezave v 
križišču med cestami LC 425051, JP 927088, JP 927145 (krožišče Lidl) sprejme sklep o 
prerazporeditvi pravic porabe med projekti ter uskladitvi projektov iz načrta razvojnih 
programov (OB130-19-0017: Investicijsko vzdrževanje lokalnih cest 2019-2020 in 
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OB130-19-0020: Prometna ureditev Kulturni center Trebnje) ter o dodatni zagotovitvi 
sredstev z razporeditvijo sredstev rezervacije.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 

 ZA so glasovali: 16 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Dvig sredstev za delovanje društev, ki delujejo v javnem interesu na področju športa 

 
Ga. Smuk je podala kratko obrazložitev in povedala, da se obe društvi, ki delujeta v javnem 
interesu na področju športa, odločata, kako planirati naslednjo sezono oz. kako naprej. Dejstvo 
je, da je velik prirast v obeh klubih in ta sredstva ne zadostujejo. 
Predlaga se povečanje sredstev na postavki Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem 
interesu, za 37.000 EUR, za oba kluba, ki bi jima omogočila, da ohranita vadbo za takšno 
število otrok, kolikor jih je izkazalo interes za vadbo. Poudarila je, da smo lahko ponosni na to, 
da je v Trebnjem največji klub južno od Ljubljane, kar se tiče nogometa, glede rokometa pa je 
v Trebnjem valilnica talentov.  
Navedla je predlog sklepa, ki je bil predlagan in sprejet že na seji Odbora za družbene, 
gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, in sicer, da se predlaga županu, da s prerazporeditvijo 
pravic porabe za 37.000 EUR poveča proračunsko postavko 18082 Sofinanciranje društev, ki 
delujejo v javnem interesu, v primeru, da to ni mogoče, pa z rebalansom proračuna. 
 
Župan je odgovoril, da se v veliki večini strinja, vendar je navedel, da je znotraj proračuna že 
približno pol milijona evrov, ki je tako ali drugače namenjeno športu. Občina Trebnje je v ta 
dva kluba pred desetletjem skupaj namenjala približno 40.000 EUR, danes Rokometni klub 
prejme cca. 90.000 EUR, Nogometni klub pa cca. 53.000 EUR. Slednji ima nekaj težav z 
dokazovanjem potrošnje, kar bo potrebno v prihodnje urediti, je poudaril. Že na seji Odbora je 
povedal, da ni naklonjen temu povišanju, na investicijskem področju imamo veliko zadev, npr. 
dokončanje športnega parka v Trebnjem.  
 
V razpravi je g. Ovnik je dejal, da je predvideval, da bo ta točka na seji, zato se je pripravil in 
povedal, da Občina nameni veliko sredstev za šport. Skrbi ga, da je edina točka med tema 
dvema kluboma, da delujeta v javnem interesu, žalosti pa ga, da se oba kluba meče v isti koš, 
glede na to, da je na eni strani »amaterski klub«, ki igra v Medobčinski nogometni ligi, na drugi 
strani pa klub, ki igra na najvišji možni ravni v državi, občasno tudi na evropskih tekmovanjih. 
Močno dejstvo je tudi to, da Rokometni klub naredi bistveno več za prepoznavnost. Osebno je 
mnenja, da Občina nameni dovolj denarja za šport, prav bi bilo, da se gleda tudi na to, kakšno 
prepoznavnost dela kakšen šport. Predlagal je, da se določene postavke znotraj tega 
razporedijo na Rokometni klub in bi imel klub nekaj več denarja za delovanje.  
 
G. Lobe, ki deluje na Nogometni šoli Trebnje, je demantiral navedbe g. Ovnika in povedal, da 
Nogometni klub ne deluje samo v Medobčinski nogometni zvezi, ampak tudi na rangu 
Nogometne zveze Slovenije, v ženskih selekcijah. V osmih letih so dekleta v pogojih, kot jih 
imajo (vremenske razmere) v rangu osnovnošolskega državnega prvenstva osvojile naslov 
državnih prvakinj, enkrat so bile podprvakinje. Navedel je rezultat članov, ko so iz pete lige 
prišli v četrto ligo. Navedel je primerjavo med nogometnim klubom iz Ivančne Gorice in NK 
Trebnje. Glede transparentnega delovanje je dejal, da ima občina vedno možnost preveritve, 
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v preteklosti so zadeve urejali drugače, glede na to, da so bili opozorjeni na spremembe 
zakonodaje na tem področju, pa so zadeve transparentno uredili.  
 
Župan je poudaril, da je dobro, da se otroci ukvarjajo s športom, dobro je, da zadeve tečejo, 
vendar je potrebno vedeti, da je v nogomet vključenih 350 otrok, po drugi strani pa so članarine 
oz. prispevki pa sorazmerno nizke. Razume, da so nekateri opravičeni plačevanja članarine 
(socialno šibki) in to je stvar, ki jo je potrebno rešiti. V klubu je potrebno vzpostaviti red, ne se 
zadolževati na črno, da nihče ne ve, slike morajo biti jasne in kolikor sredstev ima klub, toliko 
se lahko porabi, je poudaril. Potrebno se je prilagoditi razmeram, izboljšati poslovanje in tako 
se bo klub zdravo razvijal.  
 
Ga. Smuk je poudarila, da se govori o izvajanju kakovostne vadbe za otroke v obeh klubih. 
Kluba primerjati med seboj je nehvaležno. Predlagala je, da se da predlagani sklep na 
glasovanje.  
 
Ga. Pepelnak je dejala, da je potrebno, ne glede na vso razpravo na odboru, pogledati še iz 
drugega zornega kota. V prejšnjem mandatu je bilo veliko kritik glede župana, da misli, da je 
samo nogomet v občini. Gradijo se igrišča, za ceste ni denarja, za vzdrževanje ni denarja. 
Amandma vložen s strani njihove stranke je bil uravnotežen tako, da se vzame sredstva iz 
naslova komunalnega prispevka in da na društva, ki delujejo na področju športa.  
Na seji odbora je ponovno predlagala sklep, kje naj se vzame in kam naj se da, sklep pa ni 
prišel na glasovanje. Ponovno je predlagala, da se sredstva iz naslova financiranja političnih 
strank prerazporedi na društva, ki delujejo na področju športa v javnem interesu.  
Izpostavila je tudi možnost, ki je bila izpostavljena na odboru, glede pridobivanja sponzorjev 
kluboma.  
 
Župan je glede predlaganega sklepa o financiranju političnih strank odgovoril, da so sklepi za 
dve leti že sprejeti in ne dovoli v ničemer, da bi se spreminjalo.  
 
G. Ovnik je predlagal, da do naslednje seje Občinskega sveta oba kluba pripravita konstrukcijo, 
kje imajo težave in zakaj, naredita analizo, ali se preveč porablja, ali se nepravilno porablja, ali 
imajo dolg ter zakaj. Izpostavil je tudi strošek priprav.  
G. Kepa je pozdravil predlog, vendar je ga. Smuk dejala, da to septembra že prepozno.  
 
Župan je v nadaljevanju predlagal, da se v sklepu teh 37.000 EUR razmeji.  
Ga. Smuk je dejala, da se sredstva razdelijo v enakem razmerju kot se je do sedaj razdeljevalo 
(razmerje 65 % in 35 %).  
 
G. Veselič je dejal, da se predlog podpre, za nazaj bomo težko kaj rešili, za naprej pa naj se 
postavijo nova pravila, parametri.  
 
Župan je pojasnil, da bo zadevo potrebno obravnavati na jesenski seji. Občina bo morala 
sredstva v višini 37.000 EUR zagotoviti v proračunu, sklep o prerazporeditvi pa bo predlagan 
na prvi naslednji seji.  
Sponzorstvo je dandanes težko pridobiti, glede financiranja pa smo na taki stopnji, ki ga malo 
število občin dosega. Še vedno je bil mnenja, da bo občina ta sredstva težko zagotovila.  
 
Ga. Smuk je predlagala dopolnitev sklepa in sicer, da se sredstva razdelijo v enakem razmerju 
kot je bilo že na odboru predlagano (65 % in 35 %).  
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Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje predlaga županu Občine Trebnje, da s prerazporeditvijo 
pravic porabe za 37.000 EUR poveča sredstva na proračunski postavki 18082 
(Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu). V primeru, da to ni mogoče, se 
sredstva zagotovi z rebalansom proračuna. 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 10 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 7. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   

- Zapisnik 3. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo z dne 11. 
6. 2019, 

- Zapisnik 3. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo z dne 12. 6. 2019,  
- Zapisnik 3. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 12. 6. 

2019,  
- Zapisnik 2. dopisne seje Sveta Osnovne šole Trebnje z dne 10. 6. 2019,  
- Zapisnik 3. redne seje Sveta Zdravstveni dom Trebnje z dne 27. 2. 2019,  
- Zapisnik 5. seje Sveta Vrtca Mavrica Trebnje z dne 12. 10. 2018, 
- Zapisnik 6. seje Sveta Glasbene šole Trebnje z dne 27. 2. 2019, 
- Zapisnik 10. dopisne seje Sveta OŠ Veliki Gaber, od 5. 10. 2018 do 10. 10. 2018,  
- Zapisnik 11. dopisne seje Sveta OŠ Veliki Gaber, od 14. 2. 2019 do 17. 2. 2019,  
- Zapisnik 7. redne seje Sveta OŠ Veliki Gaber z dne 28. 2. 2019. 

 
K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Ovnik je izpostavil umetno travo. Povedal je, da je travo pogledal in ugotovil, da je zadeva 
res v slabem stanju. Zadevo je izpeljalo podjetje Green studio iz Ljubljane. Življenjska doba 
take trave je ob pravilni uporabi od 10 do 15 let, v Trebnjem pa je trava približno 5-6 let. 
Problem je v vzdrževanju (lahko je nepravilna uporaba copat, letno vzdrževanje), ki ga 
navadno izvaja tisti, ki je to travo polagal. Povedal je, da zelo negospodarno ravnamo s tistim, 
kar naredimo.  
 
Župan je odgovoril, da se strinja s povedanim. Nekateri se z avtomobilom pripeljejo po tartanu, 
nekateri so se vozili celo z motorji.  
 
Ga. Smuk je pojasnila, da je igrišče preobremenjeno, v dopoldanskem času je v uporabi 
osnovne šole, v popoldanskem času pa od 16. do 22. ure namenjeno nogometnim treningom, 
drug razlog pa je vzdrževanje. Tu je potrebno strokovno vzdrževanje, ki ga ni bilo.  
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Župan je dejal, da je pretežni uporabnik Nogometni klub Trebnje in bi bilo dobro, da bi za 
površine tudi skrbeli. Če bi vsako leto redno izvajali vzdrževanje in dosuli granulat, to bi moral 
nekdo znotraj opraviti.  
 
G. Lobe je dejal, da je bil zraven, ko se je to igrišče postavljalo. Izvajalec je opozoril na to, da 
mora biti igrišče strokovno vzdrževano. Povedal je, da je takrat apeliral, da se klubu zagotovi 
potreben manjši traktor, primerljiv s težo, potrebno je imeti stoj za česanje, vsako leto je 
potrebno posipavati granulacijo in glede na obremenjenost in vse bi bila življenjska doba 
daljša. Klub si sedaj pomaga drugače, primernega stroja pa nima. Do sedaj pa se tudi ni vedelo 
kdo je za to zadolžen. Nekaj časa je klub vzdrževal, v dopoldanskem času je bila uporabnica 
tudi šola, koliko so na tem področju naredili ne ve, v popoldanskem času pa igrišče uporabljajo 
tudi ostale zainteresirane skupine. Vedeti je potrebno, da kakšen dan nogometaši tudi nimajo 
treninga, menjavajo naravno in umetno travo, da imajo otroci enakovredne pogoje. Iz tega 
vidika je predlagal, da se ne bi delalo kot do sedaj, vendar da se določi upravnika, ki bo za to 
poskrbel. Že dolgo časa prosijo, da se območje zapre, da se postavijo pravila. Izpostavil je hud 
problem, ki se tudi pojavlja - vandalizem, vlomi, zažig trave, poškodbe golov, zaščitne mreže.  
 
Ga. Smuk je še dodala, da so okoli vzdrževanja že tekli pogovori in Občina je lastnik objektov. 
Za športni park se trenutno skrbi po najboljših možnih močeh, vendar brez sredstev, je 
poudarila. Zaradi tega je življenjska doba trave krajša. Predlagala je, da se zagotovi sredstva, 
da se bo lahko v skladu z navodili dvakrat letno počesalo granulat.  
 
G. Ovnik je predlagal, da se pri izvajalcu preveri, ali se lahko mogoče še lahko uveljavlja 
garancija, oz. pride pogledati, kaj se da storiti.  
 
Župan je predlagal, da občinska uprava (Oddelek za družbene in gospodarske dejavnosti) 
preveri, kdaj je bila investicija narejena in preveri možnost uveljavljanja garancije.  
 
G. Zajc je povprašal glede: 
-   postavitve AED pri nogometnem igrišču oz. pri Veterinarski postaji v Trebnjem, 
-   internetne povezave v veliki sejni sobi,  
-  predlagal je, da se obratovalni čas na Deponiji Globoko podaljša, sploh ob sobotah in 
nedeljah in  
- izpostavil je svoje razočaranje nad prireditvijo Iz trebanjskega koša.    
 
Župan je odgovoril, da se strinja s predlogom o podaljšanju obratovalnega časa in predlagal, 
da se na Komunalo Trebnje pošlje dopis o zagotovitvi dežurstva med soboto in nedeljo, v 
obdobju od 30. 3. do 30. 10., v popoldanskem času. Glede izvedbe prireditve Iz trebanjskega 
koša je povabil g. Zajca k sodelovanju.   
 
G. Zaplotnik je na kratko pojasnil glede sodelovanja mladih na prireditvi in povedal, da je veliko 
razočaranje. Pri povorki se je želel spremeniti koncept, da ni samo mimohod, ampak da imajo 
kulturna društva možnost predstavitve. Vročina pa je bila v letošnjem letu izjemna, je še dejal.  
  
Ga. Pepelnak je povprašala glede zapore ceste za prireditve, ki so bile meseca junija v 
Trebnjem (Komunaliada, Teden cvička, Iz trebanjskega koša).  
Dejala je, da so že na seji Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo 
ugotavljali, da ni sredstev za turizem. Zanimalo jo je, kako je s pobiranjem turistične takse, npr. 
v zadnjih petih letih, kam ta sredstva gredo.  
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Župan je odgovoril, da bo v centru mesta čedalje manj možnosti, da se bo z avtomobilom 
pripeljalo skoraj do vrat. V prihodnjim mesecih, ko bo v obravnavi Odlok o mirujočem prometu, 
se bo center mesta izpraznil. 
 
Glede taks je župan odgovoril, da je njihova višina zanemarljivo majhna. V lanskem letu se je 
spremenil koncept pobiranja preko portala Ajpes, kar je učinkoviteje.  
Financira se nakup zloženk za TIC, vzdržuje se Jurjeva domačija na Občinah, predstavitev 
občine na različnih medijih.  
Podatek, koliko je turistične takse, se bo članom Občinskega sveta posredovalo.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 20:00 uri.       
  
 
 
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


